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تبلیغات محیطی سریال »رهایم کن« در فضاهای تبلیغاتی شهر تهران با مجوز وزارت ارشاد اسلامی 
است. سازمان زیباسازی شهرداری تهران اعلام کرد: در پی برخی اظهارنظرها در خصوص تبلیغات سریال 
»رهایم کن« لازم بذکر است که این سریال نمایش خانگی با اخذ مجوز رسمی از وزارت ارشاد اسلامی 
اقدام به تبلیغات محیطی در سازه های سطح شهر کرده و این سازمان بر اساس قانون، دخالتی در محتوای 
اکران شده ندارد. رهایم کن سریال نمایش خانگی ایرانی در ژانر عاشقانه و اجتماعی به کارگردانی شهرام 
شاه حسینی است که در سال 1401 از شبکه اینترنتی فیلیمو به نمایش درآمد. محسن تنابنده، هوتن 
شکیبا، هدی زین العابدین، مهدی حسینی نیا، بابک کریمی و...  از بازیگران این مجموعه هستند./صباخبر

موسسه اسکای آرت به مدیریت هادی علی محمدی با همراهی تعدادی از سینماگران و متخصصین 
و با همکاری رسانه آرپا، فیلمسازان عرصه فیلم کوتاه و مســتند را برای تولید آثار و حضور در مجامع و 
جشنواره های داخلی و خارجی حمایت می کند. موسسه اسکای آرت در سال ۹7 تاسیس شده و تاکنون 
سه پروژه بلند سینمایی به صورت مشترک با اتحادیه اروپا، دو فیلم کوتاه و چهار تئاتر را تولید کرده است. 
هادی علی محمدی، تهیه کننده و مدیر اسکای آرت نیز از سال 1۳۸4 در حوزه تولید و تهیه آثار سینمایی 
فعالیت می کند و تاکنون با بیش از ۳0 فیلم سینمایی و ویدئویی همکاری داشته است. اخبار تکمیلی و 

فراخوان این موسسه، برای همراهی فیلمسازان کوتاه و مستند به زودی منتشر می شود./صباخبر

 اسکای آرت فیلمسازان کوتاه و مستند را همراهی می کند رهایم کن مجوز وزارت فرهنگ دارد

این روزها صحبت های زیادی درباره بازگشــت برندها، فقدان 
حضور کاربلدها و بسته شدن پرونده برخی از تولیدات رسانه ملی 
مانند »پایتخت« وجود دارد، همچنین درباره بازگشت هنرمندان و 
برندها  و اظهارنظر پیمان جبلی که حواشی ای را ایجاد کرد. در این 
باره گفت و گویی با پیمان جبلی رییس رسانه ملی انجام شده است 

که در ادامه می خوانید.
  در اوایل مدیریت که شبکه شما و ایران کالا تعطیل شد، این نکته 
را مطرح کردند که قرار اســت این فضای ادغام و اصلاح سازوکار و 
ساختار ادامه پیدا کند اما بعد از آن تعطیلی دو شبکه اتفاق دیگری 

نیفتاد، آیا قرار است در طرح تحول ســازمان صداوسیما شاهد 
یک بازآرایش، ادغام و یا تأســیس شبکه های جدید رادیویی و 

تلویزیونی باشیم؟
از اول گفتیم مبنای مان تحول در محتوا و رویکرد است. اگر 

تحول در محتوا و رویکرد نیاز به تغییر در سازوکارها و 
ساختارها داشته باشد آن کار را انجام می دهیم.
درباره ساخت فصل پنجم »نون خ« این نکته 
مطرح شد که جنابعالی این مجوز را داده اید 
که این سریال ادامه پیدا کند، همچنین اشاره 
کردید که برای اقوام کارهای ویژه ای انجام 
شود. آیا قرار است این سِیر حمایت از ساخت 

کارهای اقوام ادامه پیدا کند؟
حتماً حمایت از سریال ها و آثار نمایشی 
برای اقوام و قومیت ها جزو اولویت های ما قرار 
دارد. بارها اعلام کرده ایم اگر طرح و ایده خوبی 

به دست ما برسد و قابل تبدیل به یک کار قابل 
توجه باشــد حتماً فرآیند آن بررسی می شود. 

»نون خ۵« و کارهای دیگر به این ترتیــب چه کارهای جدید و چه 
کارهایی که قرار است فصل های جدید آنها ساخته شود طرح و ایده 
قابل قبولی داشته باشند و فرآیند آنها مورد پذیرش قرار بگیرد حتماً 

دنبال می شوند.
استراتژی و رویکرد صداوســیما برای کمک به سینمای ایران 

چیست؟
کاری که برای خانواده ها باشد و ارزش های ما در آن آثار، به صورت 
برجسته پرداخته شود از آن کارها و آثار حمایت می کنیم. نکته دیگر 
درباره رویکرد حمایت از ســینمای ایران در آنتن تلویزیون بدین 
گونه است که شــورای بازبینی محتوای تیزرهای فیلم های 
ســینمایی در بخش آگهی های بازرگانی کــه خود اهالی 
ســینما از فرآیند آن باخبرند؛ آنجا فعال اســت و بررسی 

می کند.
متناســب با فیلم هایی که پیشنهاد می شــود تیزر آنها 
بررســی و اقدام به پخش تبلیغات و تیــزر معرفی 
فیلم ها می کند. از قبــل گفته ایم به فیلم هایی که 
به ارزش های انقلاب و دفاع مقدس و ارزش های 

فرهنگی جامعه توجه کند توجه ویژه داریم.
 موضوعی که رهبــر معظم انقلاب درباره اش 
فرمودند، بحث امیدآفرینی در جامعه اســت، 
رســانه ملی برای امیدآفرینی در جامعه چه 

برنامه ای دارد؟
رویکرد ما حتماً این اســت امیدآفرینی 
را جدّی بگیریم، البته رویکرد امیدآفرینی 
با توجه بــه امکانات فراوان و داشــته های 
زیادی که ما در کشورمان داریم نه  فقط در 

صداوسیما بلکه در تمام رسانه ها و دستگاه های فرهنگی و اجرایی، 
وظیفه شان امیدآفرینی است.

طرح های بزرگ ملی در استان ها در حال پیگیری است که فقط 
در قاب تصویرمان نشــان دهیم و مردم عزیزمان بدانند در کشور 
چه کارهایی در حال انجام شــدن است، شــاید این یکی از صدها 
کاری است که می توان برای امیدآفرینی انجام داد؛ به نظرمن مسیر 

امیدآفرینی را باید با قدرت دنبال کرد.
 اخیراً اظهارنظری از شما منتشر شد که هر هنرمندی که مایل 
به همکاری با سازمان صداوسیما نباشد اجباری نیست، شما اخیراً 
با هنرمندان دیدار داشتید، نمی خواهید یک ســری از چهره ها را 

برگردانید؟ 
بنده از همه کارگردانان بزرگ موفق عرصه سینما و تلویزیون از 
ابتدای مسئولیتم در صداوسیما چه در جلسه حضوری دوجانبه و 
چه در جلسات دیگر دعوت کردم. از کارگردانان موفق و ارزشمند 
کشورمان دعوت کردم کارهای ارزشــمندی که می خواهند انجام 
بدهند ما در خدمت شــان باشــیم که به نظرم می رسد پاسخ من 
برای سؤال شــما کافی بود، از همه دعوت کردیم شامل این قضیه 

)پایتخت( هم می شد.
اخیراً صحبتی محمدحســین لطیفی درباره ساخت سریال 40 

قسمتی درباره خرمشهر مطرح کرد، ماجرا از چه قرار است؟
با آقای محمدحسین لطیفی صحبت هایی برای ساخت سریالی 
درباره خرمشهر صورت گرفته است و در این رابطه هم آقای لطیفی 
کارگردان توانمند و موفقی هستند و ما هم به ایشان آمادگی خود را 

اعلام کرده ایم و از روند شروع ساخت این سریال حمایت می کنیم.
موضوع سریال ســازی اگر بخواهد دنبال شــود مانند گذشته با 

سیمافیلم دنبال خواهد شد و ادامه پیدا خواهد کرد./تسنیم

پیمان جبلی:

به فیلم هایی که به ارزش ها توجه کنند توجه ویژه داریم


